
Det koster å bygge et forsvar. Hvordan finansieres 
det best?

Forsvarsindustri som all annen industri har eiere som skal tjene penger. 
Forsvarsindustrien, dvs. våpenproduksjonen krever mye energi og kostbare
råmaterialer.  Når produktet selges til det norske forsvaret så kommer det 
på mva. Staten er kjøper og betaler det! Det går i null! Men pengene får 
plass ulike steder i regnskapet.

I NATO er det forsvars produksjon i stort sett alle land og man selger til 
hverandre. 
Her er det forretnings muligheter. Og, hvordan får man mest mulig forsvar 
for pengene? Hva kan vi lage selv? Hva må vi kjøpe? Hva forbruker 
forsvarene i fredstid? Hva kan man gjøre med aluminium som vi ikke får 
solgt til USA pga toll? Skal eierne, Staten  eller noen andre gjøre seg rik på
forsvarsindustrien?  Det er ingen industri uten avkastning.

Spørsmålet om finansiering er enkelt, Her kan man i Norge bruke av 
avkastningen fra oljefondet. Men drift, vedlikehold og fornyelse må gå på 
statsbudsjettet.

OBS, deet blir intet forsvar uten personell! I marinen, luftforsvaret, hæren 
og sivilforsvaret.  Det gjelder å opprettholde en ståemde styrke i alle 
forsvarsgreiner. Og, utdanne flest mullige til å kunne delta om det veste 
skulle skje. Vi har 52 stk  F35 kampfly. De skal alle være operative  og 
fylle et sivilt program. Utfordringen er stor. Krevende å få på plass. Dette 
gjelder også de andre forsvarsgrener. Finansieringen er skissert foran!

Hvem selger man til forsvarsutstyr og materiale til? Til NATO land!. 
Hvem kjøper vi av? NATO land. Trump bestemmer om de får delta! 

La oss bygge verdens beste forsvar i forsvarsalliansen NATO.! 


